
Zápis č. 31 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 19.5.2011 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Jan Černý, Hana Plačková, Hana Krutišová, Lenka Svobodová, Ing. Petra 

Dužíková a Dušan Ferda. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 
1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Dětský den 
4. Volné návrhy 
 
2) Zprávy činovníků 
 

Předseda připomenul, že se konal kurz pletení z pedigu. Sdělil, že podle hlasů, které 
má, se akce líbila. To tvrzují i přítomní členové, kteří se akce zúčastnili. SR děkuje členům 
sdružení, kteří nevyužili příspěvek 50 Kč na cenu kurzu, které nabízelo sdružení svým členům 
(všichni členové, kteří se kurzu účastnili, si poplatek za kurz 300 Kč zaplatili celý sami).  

 
Předseda sděluje k dětskému hřišti následující: dne 2.5.2011 byla instalována 

dodavatelskou firmou  věž se skluzavkou a dopadová plocha byla zhotovena dne 6.5.2011. 
Fólii proti prorůstání plevelů v dopadové ploše darovaly Stavebniny plus Ivančice, vymývané 
oblázky pod věž daroval Zdeněk Matuška (autodoprava). Předseda dále sděluje, že dne 
4.5.2011 firma instalovala také houpačky s prolézací sítí. Bohužel však při montáži nemohl 
být nikdo ze SR osobně přítomen, v důsledku čehož došlo k namontování houpaček 
v obrácené pozici (prolézací síť k cestě) a současně k zalícování herní sestavy na stranu 
k potoku (ačkoli přesný plán rozvržení hřiště byl kozultován se zástupcem firmy přímo na 
místě a předseda také zaslal plán dodavatelské firmě). Takové umístění houpaček však 
znemožňovalo dokončení oplocení hřiště ze strany k potoku a budoucí zřízení cestičky pro 
pěší na hraně koryta potoka, které navrhli studenti FA VUT v Brně v urbanistické studii, 
kterou pro naše sdružení zpracovali. Po domluvě firma s naší pomocí provedla otočení 
herního prvku do správné pozice (síť směrem k potoku, zalícování ke straně k cestě) v neděli 
15.5.2011. Fólii proti prorůstání plevelů v dopadové ploše i vymývané oblázky pod houpačky 
darovaly Stavebniny plus Ivančice (ve čtvrtek  20.5.2011 přivezly první část oblázků, zbytek 
by měly přivézt v pátek 21.5.2011). Poté budou i houpačky volně přístupné k užívání. 

 
Jednatelka sděluje, že mluvila s panem Votavou z pily Votava&Soukup a firma na 

dětské hřiště darovala  desky, které použijeme pro výrobu laviček. Ve stolařství Hron a 
Hlavoň máme domluveno, že desky ohoblují. Radomír Pirožek vyrobí kovové konstrukce na 
lavičky. Do dvou týdnů by mohly být lavičky instalovány na hřišti. 
Dále sděluje, že máme kovový odpadkový koš, který o víkendu instalujeme. Koš daroval 
Tomáš Fraiberg. Nastříkání vhdnou barvou zajistil Radomír Pirožek.  

 
Dále po diskusi usneseno objednat sazenice habru na živý plot kolem hřiště u fa. Petr 

Suchý, Ochoz u Brna 70, www.ziveploty.eu  
 



K možnosti zhotovení oplocení hřiště formou palisád (ze strany k potoku) navrhuje 
jednatelka zeptat se starosty obce Ing. Kamila Ferdy na možnost získání dřeva z obecního 
lesa. Zajistí předseda. 

Jednatelka dále navrhuje nachystat a instalovat Provozní řád dětského hřiště. Toto 
provedeme po oplocení hřiště. Dále diskutovány možnosti zamezení nesprávného používání 
herních prvků, které by mohly vést k jejich poškození (např. lezení na věž po skluzavce 
apod.). Jednoznačný závěr, jak toho docílit, nebyl v diskusi dosažen. Prozatím se pokusíme na 
děti a rodiče apelovat osobně, budeme-li na hřišti přítomni. 

 
Hana Krutišová se ptá, zdali bude součástí hřiště i kreslící tabule s počítadlem. Dle 

jejího vyjádření někteří rodiče považují tento prvek za málo atraktivní a vyjadřují obavy, že 
bude málo využívaný. Kreslící tabuli má mnoho dětí doma a podle zkušeností učitelek z MŠ 
není počítadlo pro děti zajímavé.  

K tomu předseda sděluje, že preferuje zachování stávajícího plánu a nic na něm již 
neměnit. Pro případnou změnu bychom museli vzít v úvahu prostorové omezení dané již 
namontovanými prvky a zbývajícím místem na hřišti. Nicméně stále je možné o věci 
diskutovat, neboť prvky nejsou objednané a ani na ně, prozatím, nemáme peníze. 
 
3) Dětský den  
Předseda sděluje, že pro Dětský den, který pořádá oddíl kopané a SDH Moravské Bránce 
s naší pomocí v sobotu 4.6.2011 je pořeba: 

- zajistit soutěže, t.j. připravit stanoviště a úkoly, které se budou na nich plnit, včetně 
zajištění lidí, kteří budou působit jako dozor na jednotlivých stanovištích 

- zajistit úklid stanovišť po akci (v sobotu) 
- zajistit úklid hřiště v neděli dopoledne 

Usneseno do neděle podávat návrhy předsedovi na stanoviště. Jako základ budou použity 
stanoviště z roku 2010, ale pokud má někdo nový nápad, je rozhodně vítaný. 
 
Předseda dále sděluje, že s ohledem na finanční situaci v letošním roce zřejmě nebude na 
Dětský den poskytnuta dotace z Mikroregionu Ivančicko, a proto nebude zapůjčena žádná 
atrakce (skákací hrad jako v minulosti).  Místo toho budou skákací trampolíny, které zapůjčí 
občané naší obce, kteří trampolínu vlastní a jsou ochotni ji zapůjčit (zajišťuje oddíl kopané). 
 
Jednatelka navrhuje, s ohledem na malé děti, posunout začátek akce na 15 hodinu. Předseda 
se to pokusí vyjednat s oddílem kopané a SDH. 
Dále jednatelka navrhuje zeptat se vedoucího restaurace U Kališů, zdali by na akci byl 
ochotem prodávat zmrzlinu. 
 
4) Volné návrhy 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


